
Vážená paní, vážený pane, 

 

jsem student 6. ročník Lékařské fakulty Univerzity Karlovy v Hradci Králové. Má studentská léta 

s pomalu, ale jistě blíží ke konci a nastal čas pomalu se porozhlédnout po pracovních možnost, které 

se mi jako absolventovi všeobecného lékařství nabízí.  

Již během studia od třetího ročníku jsem začal pokoukávat po chirurgii. Díky možnostem na naší 

lékařské fakultě jsem se mohl zapojit do procesu na Oddělení urgentní medicíny a zjistit tak blíže, co 

práce v chirurgickém oboru obnáší. V tom mi pomohla i možnost absolvovat stáž v Prostějovské 

nemocnici. Díky tomu jsem poznal, že chirurgie není jen operační sál, ale je to také práce na ambulanci, 

na oddělení, konzilia a mnoho dalšího. Tak jako ostatní obory, tak i churirgie má své světlé a stinné 

stránky. Pro mě ty světlé nad těmi stinnými převažují, a proto bych se chtěl chirurgii věnovat.  

Během stáží jsem měl možnost se zapojit do pracovního procesu na Chirurgické klinice Fakultní 

nemocnice Hradec Králové. Obrovskou výhodou pro měl byl personál jak v FNHK, tak v Prostějovské 

nemocnici, který se mi dal možnost si mnoho věcí vyzkoušet. Snad jsem si i takovýto přístup zasloužil 

i svým chováním a přístupem ke svěřeným úkolům. Vždy jsem se snažil odvést poctivou práci tak, jak 

bylo v mých silách a jak jsem nejlépe věděl.  

Největší zájem mám o obory traumatologie, všeobecná chirurgie eventuelně dětská chirurgie.  

Již v předchozích letech jsem sledoval nabídky v FNOL jako jednu z možností pro mou budoucnost. 

Oslovil mě Absolventský program, zejména jeho koncepce stran zajištění postgraduálního vzdělávání. 

Vím, že v minulých měsících proběhly debaty stran úvazků a uznávání nižších úvazků stran připuštění 

k atestační zkoušce. Proto mě velmi potěšila změna a rychlost s jakou na to FNOL zareagovala a 

navýšila úvazek u FN. To vnímám jako signál, že FNOL stojí o mladé doktory a neklade jim zbytečné 

překážky.  

Ačkoliv mi moje fakulta dala mnoho a Hradec Králové je příjemné místo, nikdy nestal mým domovem. 

Tím je Olomouc. V Olomouci jsem se narodil, chodil na ZŠ a vystudoval zde Slovanské gymnázium 

Olomouc. Jen touha po osamostatnění se na VŠ mě zanesla do Hradce, ale na Olomouc jsem nikdy 

nezapomněl a celou dobu jsem si myslel a doufal, že budu mít možnost se do Olomouc vrátit.  A 

možnost pracovat ve Fakultní nemocnici Olomouc by pro mě nebylo jen naplnění mých profesních 

snů, ale také těch osobních. 

 

 


